



Your Solar Security Sign loves sunlight.

For reliable glow at night, make sure it can receive direct sun during the day.

Votre panneau solaire d'avertissement adore les rayons du soleil.

Pour assurer son éclairage la nuit, veillez à ce qu'il soit exposé directement au soleil pendant la journée.

For best results, use type LiFePO4 batteries. Install only new batteries of the same type in your product. Failure to insert batteries in the correct polarity, as indicated in the battery compartment, may shorten the life of the batteries or cause batteries to leak. Do not dispose of batteries in fire. Batteries should be recycled or disposed of as per state and local guidelines.

Warning: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Pour de meilleurs résultats, utilisez des piles de type LiFePO4. N'installez que des piles neuves du même type dans votre produit. Le fait de ne pas insérer les piles correctement en respectant la polarité indiquée dans le compartiment peut réduire la durée de vie des piles ou causer des fuites. Ne jetez pas les piles dans un feu. Les piles devraient être recyclées ou jetées conformément aux directives locales ou à celles de l'État.

How to replace the battery.

Rechargeable batteries lose capacity over time. If your sign stops glowing at night, it's time to replace the battery.

To do this, remove the battery cover and insert a fresh 14430 LiFePO4 cell.

Comment remplacer la pile.

La capacité des piles rechargeables diminue avec le temps. Si votre panneau ne s'éclaire plus la nuit, c'est qu'il est temps de remplacer la pile.

Pour ce faire, retirez le couvercle du compartiment et insérez une nouvelle pile LiFePO4 14430.



